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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af 30. april 2009 
(Alm. del - spørgsmål nr. 345) udbedt sig min besvarelse af følgende:

Spørgsmål 345:

”Mener ministeren det er forsvarligt, at væksten i den økologiske væksthusproduktion 
skal baseres på anvendelse af spagnum, når der findes alternative økonomisk rentable 
dyrkningssystemer?”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Olsen Dyhr (SF).

Svar:

Det er forsvarlig vækst, når økologerne følger de retningslinjer for væksthusproduktion, 
der fremgår af Plantedirektoratets vejledning på området. Efter retningslinjerne er det 
muligt at bruge spagnum som dyrkningsmedie.

Det må være op til den enkelte producent at vurdere, hvilken dyrkningsform, han vil 
anvende, så længe retningslinjerne følges.

Eva Kjer Hansen

/Christina Rughede
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